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Agenda 
Bestuurlijk overleg Brede Campus Kollum 

Woensdag 19 juli 2023  15.00 – 17.00 uur , gemeentehuis Dokkum  

 
Aanwezig; Jouke Douwe de Vries (Wethouder Noardeast-Fryslan), Wim Hokken (Projectleider Brede 
Campus Kollum) , Andre de Jong (Tiko Kinderopvang), Nico van den Eijkel (Fierder Onderwijs), Heinze 
Luimstra (Communicatieadviseur gemeente Noardeast-Fryslan),  de heer Erie Dam (Bestuurslid Stichting 
Campus Kollum) , Folkert Bangma (Voorzitter CvB OVO Fryslân Noord), Ieke Zwart (Voorzitter bestuur 
Stichting Campus Kollum), Willem Wouda (Roobol). 
Via Teams: Pauline Schreuder (Bibliotheken Noordoost Fryslân) en Heidi Rubingh (Arlanta ) 
 

1. Opening 

 
Door Wim Hokken. Hij geeft aan dat er door de gemeenteraad intussen besluiten zijn genomen over 
de middelen voor het IHP en dus ook voor de brede campus. Hierdoor hebben we nu de 
mogelijkheid om door te pakken en nog een keer goed te kijken wat we nu willen met de brede 
campus.  
 

2. Presentatie Wim Hokken 

 
Oorspronkelijk werd er gerekend met 800 m2 aan kinderopvang, basisonderwijs en voortgezet 
onderwijs. De cijfers waar we nu mee moeten rekenen zien er heel anders uit. En daarom is het 
goed stil te staan bij de vraag of wat een ideaalplaatje leek bij 800 m2 dat ook is bij 4000 m2. Hij 
heeft daarom de afgelopen weken met tal van mensen uit de campus en de directe omgeving 
gesprekken gevoerd.De weerslag van die gesprekken is verwerkt in de presentatie. 
De tussenvoorziening zou als we de plannen ongewijzigd doorzetten bestaan uit de volgende 
onderdelen: 
 

• Kinderopvang : 700 – 1000 m2 

• Twee basisscholen:  (max. 354 m2) 

• Voortgezet onderwijs : 3000 m2 VO  

• Extra bewegingsonderwijs 

 
Uit de gesprekken heeft hij de conclusie getrokken dat het verstandiger is de uitbouw van de 
campus te verdelen over twee locaties. Concentreer het voortgezet onderwijs in het gebouw van de 
campus. Verplaats de bibliotheek en het dorpshuis naar het terrein van de voormalige Colle en 
combineer het daar met kindereropvang en bibliotheek. 
 

3. Discussie 

 
Ieke Zwart wijst op de fiscale afspraken die aan het bestaande construct ten grondslag liggen. 
Wim Hokken geeft aan dat de fiscale gevolgen overzienbaar zijn. Hier is al onderzoek naar gedaan. 
Erie Dam geeft aan dat hij wel ruimte wil geven aan de keuze zoals nu voorgesteld wordt en hij is 
benieuwd naar de uitwerking. Er is wel behoefte aan als dit verder wordt uitgewerkt aan duidelijkheid 
over de theaterzaal. Die is van groot belang. 
Wim Hokken geeft aan dat hij hierover al van gedachten heeft gewisseld met de architect van de 
campus en die ziet mogelijkheden.  
 
Pauline  Schreuder geeft aan dat de Bibliotheek in Kollum veel leden is kwijt geraakt sinds  de 
verhuizing naar de Campus.  De bibliotheek komt beter tot zijn recht  dichtbij het basisonderwijs.  
  
Folkert Bangma heeft ‘geestelijke ruimte’ voor de oplossingsrichting  zoals geschetst door Wim.  
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Er vindt nog enige discussie plaats over de visie van de Brede Campus Kollum. Wim Hokken geeft 
aan dat wat hem betreft er direct na de vakantie begonnen wordt met het oppakken van de visie. Hij 
wil hier graag z.s.m. mee aan de slag. Hiervoor heeft hij al een trekker op het oog. 
 
Qua besluitvorming koersen we naar een bijeenkomst van de gemeenteraad op 12 oktober a.s. op 
de campus. Het zou mooi zijn als we voor die bijeenkomst een intentieverklaring kunnen tekenen.  
 

4. Conclusies na discussie 

 

• Werk het idee van de presentatie verder uit 

• Bereid besluitvorming voor 

• Gesprek verder met architect 

• Intentieverklaring september klaar/ tekenen voor 12 oktober 

• Gemeenteraad: Petaer in oktober, Besluitvorming november. 

 
 
 

 


